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ОБЛАСТНА АДМИНИСТРАЦИЯ ЛОВЕЧ 

КОМИСИЯ ПО ЗАЕТОСТТА КЪМ ОБЛАСТЕН СЪВЕТ ЗА РАЗВИТИЕ 

 

ПРОТОКОЛ № 1 

от заседание на Комисия по заетостта към Областен съвет за развитие на област Ловеч,  

проведено на 20 януари 2022 г., онлайн в платформата Microsoft Teams 

 

Днес, 20.01.2022 г. от 10:00 ч. се проведе заседание на Комисия по заетостта към Областен 

съвет за развитие. За срещата всички са уведомени с писмо № РР-24-8 (2)/11.01.2022 г. 

Провеждането на заседание на Комисия по заетостта към Областен съвет за развитие на 

област Ловеч онлайн е наложено от текущата обстановка в страната и ограничаването на 

провеждане на масови мероприятия, с оглед ограничаване разпространението на COVID 19. 

 

Присъстваха 20 от членовете на Комисията, съгласно присъствения лист от Microsoft Teams. 

Заседанието се води от г-н Милко Недялков – зам. областен управител на област Ловеч и зам. 

председател на Комисията. 

Г-н Недялков приветства всички присъстващи с добре дошли на заседанието на Комисия по 

заетостта към Областен съвет за развитие на област Ловеч. Отчете броя присъстващи на 

онлайн заседанието - 20 участници, от което стана ясно, че заседанието има кворум. 

(присъстват не по-малко от две трети от членовете на КЗ чл. 12 от Правилник за 

организацията и дейността на КЗ към ОСР на област Ловеч) 

Съставът на Комисия по заетостта към ОСР е определен със Заповед № РД-07 154/ 

29.10.2021 г. на Областен управител на област Ловеч.  

ПРЕДСЕДАТЕЛ: инж. Светослав Славчев - Областен управител на област Ловеч 

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ: Милко Недялков – Зам. областен управител  

СЕКРЕТАР: Нели Митева – директор на дирекция АКРРДС в ОА Ловеч  

 

ЧЛЕНОВЕ:  

1. Десислава Петровска – Ст. специалист ОСППКП в Община Априлци; 

2. Рени Миткова – Ст. експерт „ОКСДПП“ в Община Летница; 

3. Венцислав Христов – Зам. кмет в Община Ловеч;  

4. Светозар Стефанов – Гл. експерт „ППОП“ в Община Луковит; 

5. Борис Врабевски – Зам. кмет на Община Тетевен; 

6. Розалина Русенова – Зам. кмет на Община Троян; 

7. Мария Динова – Зам. кмет на Община Угърчин; 

8. Ивелин Йошев – Секретар на Община Ябланица; 

9. Цецко Ангелов – Директор на ДРСЗ – Ловеч; 

10. Ирина Митева – Директор на ДБТ – Ловеч; 

11. Даниела Петкова-Николова – Директор на ДБТ – Луковит; 

12. Христо Христов – Директор на ДБТ – Тетевен; 

https://www.microsoft.com/bg-bg/microsoft-teams/log-in
https://www.microsoft.com/bg-bg/microsoft-teams/log-in
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13. Ивелина Радевска-Стоименова – Директор на ДБТ – Троян; 

14. Мариета Младенова – Изп. директор на Сдружение Стопанска камара – Ловеч 

15. Татяна Тодорова – Търговско промишлена и земеделска палата – Ловеч; 

16. Петър Самаров – Председател на КРИБ – Ловеч; 

17. Георги Тодоров – представител на КНСБ – Ловеч; 

18. Павлина Стоянова – Регионален секретар на СРС на КТ „Подкрепа“ – Ловеч; 

19. Митко Митев – Директор на Дирекция „Инспекция по труда“ – Ловеч; 

20. Ертан Хасан – Ст. експерт отдел „ПСМП“ към ОД на ДФ „Земеделие“ – Ловеч; 

21. Димитър Николов, Директор на Дирекция АПФСДЧР към ОД „Земеделие“ – Ловеч; 

22. Снежанка Алексиева – Директор на РД „Социално подпомагане“ – Ловеч; 

23. Подполковник Теодоси Томанов – Началник на Военно формирование 24480; 

24. Даниела Йотова – Ст. експерт в РУО Ловеч; 

25. Анета Николова – Ст. експерт в дирекция АКРРДС в ОА Ловеч. 

 

Г-н Недялков предложи следния дневен ред:  

1. Съгласуване на предложение за държавен план-прием в училищата на област Ловеч 

за учебната 2022/2023 г., докладва РУО - Ловеч 

2. Други. 

 

Дневният ред беше приет единодушно от всички присъстващи.  

Г-н Недялков даде думата на г-н Еленко Начев – Началник на РУО Ловеч да представи 

предложението за държавен план-прием в училищата на област Ловеч учебната 2022/2023 г. 

 

Г-н Начев предостави в табличен вид информация за планирания държавен план-прием за 

учебната 2022/2023 г., като от него става ясно, че броя на седмокласниците на територията 

на областта е 1121. Предложените профилирани паралелки за прием след VII клас са 14, 

съответно, 10 в Ловеч, 3 в Троян и 1 в Тетевен. Професионалните паралелки със срок на 

обучение 5 години се предлага да бъдат 30 – 7 в община Ловеч, 6 в община Луковит, по 5 в 

общините Тетевен и Троян, 3 в община Ябланица, 2 в община Угърчин, а в общините 

Априлци и Летница по една. Професионалните паралелки със срок на обучение 3 години – 1 

в община Луковит. Общият брой на планирани паралелки в VIII клас е 45, като в тях се очаква 

да учат 1179 ученици. Зададената целева стойност при планирането на държавен план–прием 

на учениците в професионални паралелки е 64,22%, изпълнената целева стойност е 69,13 %. 

Зададената целева стойност при планирането на държавен план–прием на учениците в STEM 

паралелки е 54,91 %, реализираната целева стойност при планиране е 56,74 %.  Прием в 

училищата към Министерство на културата, община Троян – след 7 клас една паралелка с 26 

ученици. Специалности от професии, по които е налице очакван недостиг от специалисти на 

пазара на труда – 10 паралелки, защитени от държавата специалности – 1,5 паралелки, 

специалности с дуална форма на обучение – 4,5 паралелки.  

 

Г-н Недялков благодари за представянето, сподели, че е участвал в срещите по 

предварително обсъждане на предложенията на училищата и даде думата на присъстващите 

за въпроси и коментари. 

 

Г-жа Татяна Тодорова, ТПЗП Ловеч зададе въпрос за процента професионални и 

профилирани паралелки на територията на областта. Тя обоснова своя въпрос с 

потребностите на работодателите от работници и служители с определена квалификация. 



3 
 

 

Г-н Начев отговори, че за област Ловеч професионалните паралелки са 31 бр., а 

профилираните 14 бр. или в проценти 69 % към 31 %. 

 

Г-жа Корнелия Маринова, кмет на Община Ловеч благодари на РУО Ловеч за 

представената информация и на г-н Недялков за участието в предварителното обсъждане и 

изрази мнение, че е добре да бъде подкрепена НПГВМ „Проф. д-р Д. Димов“ за две паралелки  

по 29 ученика. 

 

Г-н Начев обясни, че предложението е съобразено с общия баланс, който за Община Ловеч 

е минус 81 и тенденцията на намаляване на броя ученици. 

 

Г-н Врабевски, зам. кмет на Община Тетевен изказа мнение за компетентно изнесената 

презентация с ясна и сбита информация от г-н Начев, която споделя и ще подкрепи.  

 

Г-жа Татяна Тодорова като представител на работодателските организации изрази 

притеснение, че работодателите в община Ловеч имат остра нужда от кадри, а тя може да 

дойде от професионалните паралелки, които в община Ловеч са 7 на брой при 10 броя  

профилирани паралелки.   

 

Г- н Недялков: Благодари на всички и предложи да се гласува и да бъде приет 

предложения държавен план-прием в училищата в област Ловеч за учебната 2022 – 2023 

г.  

 

След проведеното гласуване Комисията по заетостта към Областен съвет за развитие на 

област Ловеч с 19 гласа „за”, вкл. 1 под условие, 0 „против” и 1 „въздържал се” 

 

Р Е Ш И: 

 

На основание чл. 52, ал. 1, т. 4 от Наредба №10/01.09.2016 г. за Организация на дейностите 

в училищното образование, Комисия по заетостта към Областен съвет за развитие към 

област Ловеч съгласува постъпилото предложение на Регионалното управление на 

образованието гр. Ловеч за държавен план-прием в училищата на област Ловеч за учебната 

2022/2023 г 

 

Съгласно чл. 13 от Правилника за организацията и дейността на Комисия по заетостта към 

Областен съвет за развитие на област Ловеч, решенията на Комисията се приемат с 

мнозинство половината плюс един от участниците в заседанието. 

 

По точка 2 Други. 

 

Г-н Недялков представи накратко предложение, свързано с провеждането на проучване сред 

работодателите за потребностите от работна сила, което се провежда на основание чл. 10 от 

Закона за насърчаване на заетостта два пъти в годината от Агенция по заетостта, съвместно 

с Комисия по заетостта към Областен съвет за развитие. Проучването дава информация за 

потребностите на работодателите в нашата област от работници и служители с определена 

професия или квалификация. С оглед използване на информацията от проучването за целите 

на планирането на ежегодния държавен план-прием в училищата, г-н Недялков предложи да 
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бъде изготвено и изпратено на Агенция по заетостта предложение за промяна в методиката 

на проучването. Да се направи допълнение, като събраните данни от проучването да бъдат 

обобщавани и анализирани по общини.  

 

Г-н Недялков даде думата за мнения и коментари. 

 

Не бяха направени коментари и предложения. 

 

След проведено гласуване Комисията по заетостта към Областен съвет за развитие на 

област Ловеч с 20 гласа „за”, 0 „против” и 0 „въздържал се” 

 

 

РЕШИ: 

 

Комисия по заетостта към Областен съвет за развитие на област Ловеч реши Областния 

управител да изготви и изпрати на Агенция по заетостта предложение резултатите от 

проучването на работната сила да бъдат обобщавани и по общини.  

 

 

Не постъпиха други изказвания, след което г-н Недялков закри заседанието на Комисия по 

заетостта към Областен съвет за развитие на област Ловеч, като благодари на всички колеги, 

за участието в заседанието и на РУО – Ловеч за техническото осъществяване на срещата и 

пожела приятен ден на всички участници.  

 

 

     

                                       

МИЛКО НЕДЯЛКОВ:                                                      Изготвил протокола:                   

Зам. областен управител                                                 Анета Николова        

на област Ловеч и                                                             Ст. експерт в дирекция АКРРДС  

зам. председател на Комисия по заетостта  

 

  

 


